
Бериз Белкић 

 Питање постављено Министарству цивилних послова БиХ: „Хоће ли се 

ријешити и када проблем издавања пасоша расељеним лицима проузрокован 

нејасноћама у члану 14. Закона о пасошима?“ 

 

 Питање постављено Савјету министара БиХ: „Имате ли намјеру да у скорије 

вријеме ПДПСБиХ доставите Анализу примјене Закона о добробити животиња у 

складу са иницијативом посланика Џаферовића и Белкића коју је ПДПСБиХ 

усвојио на 42. сједници, одржаној 14. 02. 203. године.“ 

 


